
 Bestyrelsesmøde 12 juni 2022 

 Fremmødt 

 Ulla, Erik, Hans ,Bent og Dorte 

 1 Økonomi : Der er rig�g mange som allerede har indbetalt kon�ngent for 22/23. Status i August 

 2 Generalforsamlingen : det gik godt, der var god stemning og en god dialog 

 3 Der kom et forslag om at sæ�e fotovogn/ fartviser op på Stenager. Ulla undersøger om det er muligt 

 4 Vejbump:  Der afventes dato for møde med kommunen. Ulla undersøger ang. belægningen på 
 Bornholmsvej , om det er muligt at få asfalt eller andet på. 

 5 Dorte undersøger datoer for førstehjælp samt undervisning af hjertestarter. 

 En lørdag i august er en mulighed 

 6 Badebroen : der kommer ikke en flydebro op men evt. en hænge pla�orm eller et T stykke er på tale. 

 Der blev talt om evt at sæ�e ekstra sider på hvor ungerne kan sidde at fiske e�er krabber 

 Svend tjekker op hvad der er muligt. 

 7:  Sankt hans det er kl. 21.30 der er sørget for afgraænset område for grene på max 5 cm i diameter 

 8 Både : der er 6 pladser �lbage 

 9 Generalforsamlingen : 2023 er i pinsen 28 maj 

 10 Roller i bestyrelsen blev vendt 

 Tak for fremmøde samt godt møde 


